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We zien de concept reactie tegemoet. Een heel aantal vragen nog. Wat betreft de rol van koele ruimtes, hebben

jullie helemaal gelijk. Er is niet 1 transmissieroute aan te wijzen of belangrijkste bijdragende factor in dit geheel.
Het is een samenspel van risicofactoren die hier tot uitbraken leidt. De maatregelen is dus een heel arsenaal en niet

1 optie, zoals sluiten van koelruimtes, wat de oplossing kan zijn. We focussen op voorkomen van introductie en

bescherming op de werkvloer. Instructies over afstand houden en proberen niet luid te praten, zorgen dat er geen

filevorming is bij gezamenlijke ruimtes zoals kleedruimtes etc. Onze ervaring is dat dit als dit samen met de

bedrijfsarts, uitzendbureaus en een arbeid hygiénist wordt opgepakt op advies van de GGD dit tot praktische

maatregelen leidt die goed uit te voeren zijn en ook zo worden toegepast.
Wat betreft asymptomaten: daar hebben we het in het AO over gehad. Evt inzetten van BCO rondom

asymptomaten. Dat gebeurd nu niet. Echter blijkt bij navraag inderdaad een groot gedeelte toch wel (milde)
klachten te hebben gehad, maar dit om andere redenen niet te hebben gemeld. Lijkt hiermee de bijdrage van echte

asymptomaten aan transmissieketen niet heel klein.

We zien tot nog toe geen duidelijke spillover naar algemene populatie, dat gaan we nu ook na met collega’s in

Duitsland en Ierland.

Misschien dat als input nog.
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Hi, ik zal een concept reactie opstellen.

Heb vanmorgen even mot IEEE cesproken.
* Bespreking svz zoals in notitie is besproken in RT en een AO en vastgelegd in notulen.Dus was niet een

noodzaak dit nog actief via EY te laten gaan (ik zal hem de notitie nog wel sturen ter info).
« VWS wil dus heel concreet actie. De hele sociale kant van de huisvesting, arbeidsburos etc lijkt ons echt

meer een Sociale zaken en GGD kwestie dan een rivm aangelegenheid. Voorstel zou wel kunnen zijn om

gedragsunit in te schakelen.

* Wat we NIET kunnen is uiteindelijk het uit elkaar halen van de risicofactoren huisvesting, vervoer, fabriek

omdat alles door elkaar loopt.
* We kunnen we gaan meten in de koude ruimtes zoals eerder bedacht maar verder daarop nadenkend, wat

gaat ons dat voor handelingsperspectief geven? Dat de koude ruimtes dicht moeten. Dat kan natuurlijk niet.

Het virus komt ook niet uit de muren ofzo, maar is ingesleept door mensen. Key is dus ervoor te zorgen dat

het niet binnen komt. Daar zou je op in moeten zetten.



Vriendelijke groet/ kind regards,
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